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Koszalin 25.02.2021 

Pan Piotr Jedliński 

Prezydent Miasta Koszalina 

Zapytanie Radnego 

W sprawie : obniżenia Abonamentu parkingowego w Strefie Płatnego Parkowania dla 
przedsiębiorców. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwrócili sie do nas koszalińscy przedsiębiorcy z zapytaniem, czy jest możliwość 

obniżenia opłat za abonament parkingowy przed siedzibami ich firm podczas godzin pracy. 

Zapytujemy zatem, jakie rozwiązanie tej sytuacji przewiduje Pan Prezydent ? 
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